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Vraag voor het vragenhalfuur raad 17 oktober 2017 
 
 

Voorzitter, 
 
Wij hebben vernomen dat niet iedereen het sociaal plein weet te vinden als het 
gaat om hulp bij schulden en informatie over schuldhulpmaatje en 
schuldhulpverlening.  

De website kent heel veel stappen voordat men wat informatie vind. 
 
Kan men in Heerhugowaard terecht aan de balie als men vragen heeft over schuldhulpverlening 
heeft? 
 
Hoe gaat dit in zijn werk? 
 
Op de website van Haltewerk staan verwijzingen naar folders over schuldhulpverlening, zoals de 
folder van haltewerk zelf. Kunnen de inwoners deze folder in Heerhugowaard ophalen?  
  
Wij krijgen ook geluiden dat er minder verwijzingen vanuit Haltewerk naar Schuldhulpmaatjes zijn 
en meer naar bewindvoering. Is dit bij de wethouder bekent en wat is de rede hiervan? 
 
Tot zo ver, 
 
Jolanda van Ling, 
Raadslid CDA 
 
 
 
 

 
Voorzitter, 
 
Op 13 oktober verscheen in de Alkmaarsche Courant een artikel over dat 
er in Heerhugowaard een derde vuilnisbak komt voor plasticafval. 

Kennelijk is ook wethouder Dickhoff voor dit artikel geïnterviewd. Wij hebben de volgende vraag 
hierover: 
 
- hoe kan het dat er (kennelijk) over dit onderwerp gecommuniceerd is alsof dit al een vaststaand 
feit is terwijl er slechts sprake is van een voorstel aan de raad? 
 
Tot zo ver, 
 
Annette Valent 
Raadslid Senioren Heerhugowaard 
 
 
 
 

 
 Voorzitter, 
 

er gebeuren de laatste tijd vele ongelukken op de Haringvliet tussen de 

Oosttangent en de Amstel,  de meest recente zijn: 

11 oktober fietsen aangereden 
6 oktober scooter aangereden 
7 september fietser aangereden 
15 juli scooter aangereden. 
 
In september zijn er extra attentie borden geplaatst toch zijn daarna alweer 2 ongelukken 
gebeurd. Onze vragen zijn: 
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1. Vind u de plaatsing van de huidige attentie borden toereikend? 
2. Is hiermee de veiligheid van de overstekende fietsers en scooter in uw ogen voldoende 
gewaarborgd? 
3. Zijn er niet meer afdoende maatregelen nodig om dit hoog frequent aantal ongelukken te 
reduceren? 
 
 
Tot zo ver, 
 
Ad Jongenelen  
Raadslid Burgerbelang 
 
 
 
 
 


